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Valtuutettu Jenni Chen-Ye ja 39 muuta valtuutettua ovat jättäneet seuraavan valtuuston työjärjestyksen 
mukaisen valtuustoaloitteen:

”Kansainvälisyys on Vantaalle iso mahdollisuus ja samalla haaste, joka täytyy pystyä hyödyntämään. 
Sijainti lentoaseman läheisyydessä yhdistettynä kasvavaan kaupunkiin on selvä vetovoimatekijä. 
Kaupungin kannattaa edistää kansainvälisten yritysten investointeja ja sijoittumista Vantaalle.

Kielipalvelut ovat avainasemassa. Se kaupunki, joka pystyy tarjoamaan viranomaispalvelut investointia 
harkitsevien yritysten omalla kielellä, on vahvoilla. Vantaa voisi olla tässäkin asiassa edelläkävijä. 

Vantaa on jo nyt myös Suomen monikulttuurisin kaupunki. Vantaalaisista 16,6 % on vieraskielisiä. 
Maahanmuuttajien integroitumista tukisi se, että viranomaispalveluja tarjoava taho (kaupungin 
toimialat, maistraatti, poliisi, te-keskus) voisivat palvella asiakkaita itsenäisesti asiakkaan ymmärtämällä 
kielellä ilman tulkkausta.

Miksi englannin ja kiinan kieli?

Englantia ymmärtävät lähes kaikki. 

Miksi kiinan kieli? Siksi, että Suomen ja Kiinan välinen kauppa ohittanee venäjän kaupan jo tänä vuonna. 
Viennin arvo Kiinaan oli vuonna 2016 lähes 3 miljardia ja tuonti yli 4 miljardia euroa. Vantaalaisten ja 
kiinalaisten yritysten kumppanuutta kannattaa todellakin edistää kaikin keinoin. 

Tässä valtuustoaloitteessa pyydämme kaupunkia selvittämään.

Millä tavoin ja missä eri palveluissa Vantaa voisi laajentaa englannin ja kiinankielisten palvelujen 
tarjontaa tukeakseen kansainvälisten yritysten sijoittumista Vantaalle ja edistääkseen 
maahanmuuttajien integroitumista Suomeen?”
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Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.
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